

Diesel generators Department

Power Vision generators (OEM Brand) .

About Us

At Power Vision, we provide integrated solutions in the world of energy through a wide range of primary and backup generators, designed to the highest standards of quality and efficiency.

Our generators operate at a frequency of 60 Hz and offer flexible voltage options to suit various applications:

- Low Voltage: from 220 to 480 volts
- Medium Voltage: from 4,160 to 13,800 volts

The generators feature a fixed rotation speed of 1800 RPM, ensuring reliable performance and high operational efficiency even in the most demanding environments.

At Power Vision, we are committed to delivering products based on advanced technologies and reliable components, manufactured in state-of-the-art facilities built to the highest technical specifications.

Our capabilities include producing generators with capacities of up to 3125 kVA to meet the needs of large projects and various industrial requirements.

To complement our integrated solutions, we also manufacture:

- Automatic Transfer Switches (ATS)
- Mobile lighting towers powered by diesel engines

The global brands we rely on:

- Volvo Penta
- John Deere
- Baudouin
- Cummins
- Perkins
- Lister Petter

قسم مولدات الديزل

من نحن

في باور فيجن (رؤية الطاقة)، نُقدم حلولاً متكاملة في عالم الطاقة عبر مجموعة واسعة من المولدات الكهربائية الأساسية والاحتياطية، المصممة بأعلى معايير الجودة والكفاءة. تعمل مولداتنا بتردد 60 هرتز، وتوفر مرونة في خيارات الجهد الكهربائي لتناسب مختلف التطبيقات. جهد منخفض: من 220 إلى 480 فولت - جهد متوسط: من 3,300 إلى 13,800 فولت -

وتتميز المولدات بسرعة دوران ثابتة تبلغ 1800 دورة في الدقيقة، مما يضمن أداءً موثوقاً وكفاءة تشغيلية عالية حتى في أصعب البيئات.

نحن نلتزم في باور فيجن بتقديم منتجات تعتمد على تقنيات متطورة ومكونات موثوقة، يتم تصنيعها في مصانع حديثة ومجهزة بأعلى المواصفات الفنية. وتتضمن قدراتنا إنتاج مولدات كهربائية تصل طاقتها إلى 3125 كيلو فولت أمبير، لتلبية احتياجات المشاريع الكبيرة والمتطلبات الصناعية المختلفة.

:ولتعزيز حلولنا المتكاملة، نصنع أيضاً (ATS) لوحات التزامن الكهربائية - أبراج الإضاءة المتنقلة المدعومة بمحركات ديزل -

العلامات التجارية العالمية التي نعتد عليها

(Volvo Penta) فولفو بنتا

(John Deere) جون دير

(Baudouin) بودوين -

(Cummins) كومنز -

(Perkins) بيركنز -

(Lister Petter) ليستر بيتر -

Competitors websites.

<https://gulfpower.com.sa/ar/>

<https://www.aqtgenerators.com/services/diesel-generators/>

<https://bravogenerators.com/ar/home/>

<https://sawary-sa.com/ar/>

العلامات التجارية العالمية

**VOLVO
PENTA**



JOHN DEERE

 **Baudouin**
MOTEURS

